

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Reminder 9th International Silent Film Festival Manila 2015 - August 27-30 2015



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



9th International Silent Film Festival Manila 2015 starts tomorrow!

Are you ready?

The 9th International Silent Film Festival Manila 2015, a joint project of the Goethe-Institut with the Film Development Council of the Philippines, Instituto Cervantes, the Japan Foundation of Manila, the Philippine Italian Association and the embassies of Austria, France, Thailand and the USA already starts tomorrow August 27, 2015 at 8:00 PM.

Between August 27-30 nine different silent films from Austria, the Philippines, Japan, Thailand, Spain, France, Italy, the USA and Germany will be shown at the **Shang Cineplex at Shangri-La Plaza in Mandaluyong City** and will be accompanied live by local and international musicians and bands.

And don't miss the German silent classic **Berlin, die Sinfonie der Großstadt (Berlin, Symphony of a Great City)** on Saturday, August 29 at 5:00 PM, accompanied by the musicians Pierre Oser and Jaimar Palispis and his band Big Jazz Balloon.

Free admission on a first-come-first-served basis.

For further information on the 9th International Silent Film Festival and the German film Berlin, Symphony of a Great City visit our website:

[9th International Silent Film Festival Manila 2015](http://www.facebook.com/InternationalSilentFilmFestivalManila)

or [Berlin, Symphony of a Great City](#)

Contact: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org



Eröffnung 9. Internationales Stummfilmfestival Manila 2015

Morgen ist es soweit!

Das 9. Internationale Stummfilmfestival Manila 2015, ein Gemeinschaftsprojekt des Goethe-Instituts mit dem Film Development Council of the Philippines, dem Instituto Cervantes, der Japan Foundation of Manila, der Philippine Italian Association und den Botschaften Österreichs, Frankreichs, Thailands und der USA beginnt bereits morgen am Donnerstag, den 27 August 2015 um 20:00 Uhr.

Zwischen dem 27. und 30 August werden neun verschiedene Stummfilme aus Österreich, Japan, Thailand, Spanien, Frankreich, Italien, den USA, den Philippinen und aus Deutschland im **Shang Cineplex, Shangri-La Plaza in Mandaluyong City** gezeigt und live von sowohl lokalen als auch internationalen Musikern und Bands begleitet.

Der deutsche Stummfilmklassiker **Berlin, die Sinfonie der Großstadt** läuft am Samstag, den 29. August um 17 Uhr und wird musikalisch von Pierre Oser und Jaimar Palispis und seiner Band Big Jazz Balloon untermalt.

Freier Eintritt mit begrenztem Platzangebot.

Weitere Informationen zum 9. Internationalen Stummfilmfestival oder zum Film

Berlin, die Sinfonie der Großstadt finden Sie auf unserer Webseite:

[9. Internationales Stummfilmfestival Manila 2015](#)

oder **[Berlin, die Sinfonie der Großstadt](#)**

Kontakt: +632 8405723 to 24

program@manila.goethe.org

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de

© Goethe-Institut